
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
6. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 21. 5. 2015, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand Jakša, ga. Melita Kmet 
Ličen, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. 
Damjana Simonič, g. Damir Stare (prišel ob 17.07), g. Peter Štukelj in ga. Valerija Hudorovac.  
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Boris Korasa – komandir Policijske postaje Črnomelj, 

• ga. Anja Panjan Trgovčič – direktorica Knjižnice Črnomelj, 

• g. Ivan Hribar – direktor podjetja Zarja Ekoenergija d.o.o., 

• ga. Silva Jančan – ravnateljica OŠ Belokranjskega odreda Semič, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Verica Marušič – Televizija Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. članov občinskega sveta,  
prisotnih 13 članov ter odprla razpravo o predlogu dnevnega reda.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave.  
 
Predlog sklepa št. 032-5/2015-3: 
Sprejme se dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 5. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava Informacije o stanju varnosti na območju Občine Semič v letu 2014. 
5. Obravnava Poročila o delu knjižnice Črnomelj v letu 2014. 
6. Obravnava poročila o delovanju daljinskega ogrevanja na lesno biomaso v Občini 

Semič v letih 2013 in 2014 (DOLB). 
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7. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o določitvi cene programov vrtca in dodatnih 
znižanjih plačil v Občini Semič.  

8. Obravnava in sprejem Premoženjske bilance Občine Semič za leto 2014. 
9. Obravnava in sprejem predloga Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja 

kmetijstva in podeželja v občini Semič za programsko obdobje 2015 – 2020. 
10. Informacija o aktivnostih v zvezi z zaščito vodnih virov na območju Občine Semič. 
11. Informacija o stanju na cestni infrastrukturi v Občini Semič in nujnosti obnove 

posameznih cestnih odsekov. 
12. Obravnava in sprejem Sklepov o ukinitvi statusa javnega dobra. 
13. Volitve in imenovanja. 
14. Vloge in pritožbe. 
15. Pobude in vprašanja članov sveta. 
16. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-5/2015-3 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-5/2015-4: 
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 

Sklep št. 032-5/2015-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
Razprava: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-5/2015-5: 
Sprejme se zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-5/2015-5 je sprejet. 
 
Ob 17.07 se je seje udeležil g. Damir Stare.  
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in 
aktivnostih občine ter svetnikom predstavila zadnje informacije glede projekta CeROD II. 
Svet županov javnega podjetja CeROD je na svoji zadnji seji prekinil investicijo, ker se, kljub 
pozivu, ministrstvo ni izjasnilo, ali bo sofinanciralo projekt ali ne. Vodstvu podjetja je bilo 
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naloženo, da pripravi projekcijo izgradnje lastnega obrata za mehansko in biološko predelavo 
za 20.000 t.  Težnja posavskih občin je, da se odpadki obdelujejo na Kostaku, obstaja pa tudi 
opcija, da si občine same izberejo, kam bodo vozile odpadke. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: ni pripomb. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti:  
Kdaj bo saniran prekop ceste na Vajdovi ulici pri Zdravstveni postaji Semič? 
 
G. Peter Štukelj je povedal, da se je tudi nadzorni svet JP Komunale Črnomelj seznanil s 
problematiko projekta CeROD II. Opozoril je na Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki v 
Občini Semič, kjer je navedeno, da je izvajalec javne službe obdelave in odlaganja odpadkov 
podjetje CeROD. Predlagal je tudi, da Belokranjske občine poiščejo ugodnejšo varianto 
obdelave in odlaganje odpadkov na Hrvaškem.  
Vprašal je tudi, kakšne aktivnosti se odvijajo na projektu podjetniškega inkubatorja in 
opozoril na zadnji razpis za Pokolpje. Prijavitelji na razpis so prejeli odločbe z obrazložitvijo, 
da so prejeli dovolj točk razpisa, vendar se jim sofinanciranje, zaradi pomanjkanja sredstev, 
ne odobri. 
 
 Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da bo prekop sanira do naslednje seje. 
Glede aktivnosti na podjetniškem inkubatorju je pojasnila, da bo 22. 5. 2015 v Kulturnem 
centru tematski večer na to temo. Glede belokranjskega inkubatorja pa ni nobenih 
sprememb.  
Občine, članice Pokolpje, so pri ministrstvu, zaradi pomanjkanja sredstev, protestirale, 
vendar je bil odgovor ministrstva, da je na razpolago manj sredstev. Vse občine trenutno 
delajo na tem, da se program Pokolpje ne zaključi leta 2016, ampak se podaljša. 
 

Ad. 4) OBRAVNAVA INFORMACIJE O STANJU VARNOSTI NA OBMOČJU OBČINE SEMIČ V 
LETU 2014 

 
G. Boris Korasa, komandir PP Črnomelj, je pozdravil vse navzoče in svetnike pozval, da na 
informacijo, ki so jo prejeli, podajo svoje pripombe in vprašanja. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič - Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Zaradi spremenjenega prometnega 
režima zaradi obnove državne ceste Ručetna vas – Lokve in posledično povečanega prometa 
čez Semič, bi bilo potrebno povečati prisotnost policistov na terenu. Člane odbora je 
zanimalo, ali je slika v Semiču dejansko takšna, kot kažejo številke, saj občani v zadnjem času 
opažajo povečano število izvidniških voženj po vaseh. 
 
G. Boris Korasa, komandir, je pojasnil, da v Semiču ni bilo zabeleženih hujših kaznivih dejanj. 
Preiskanih je bilo 55 % kaznivih dejanj, za katere so bile podane tudi kazenske ovadbe. Samo 
sodelovanje občanov s policisti lahko omeji izvidniške vožnje. Glede večje prisotnosti policije 
na omenjeni cesti pa je odgovoril, da je le-ta zagotovljena.  
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G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Razveseljivo je, da se na območju občine 
Semič izboljšuje prometna varnost. Preiskanih je bilo samo 54,9 % kaznivih dejanj, kar pa je 
nad slovenskim povprečjem. Postavil je tudi vprašanje glede trenutne tekoče problematike.  
 
G. Boris Korasa, komandir, je odgovoril, da se pojavljajo tatvine in ve se, kdo so kršitelji, 
vendar je za kazensko ovadbo potrebno zbrati materialen dokaze. Glede tekoče 
problematike in tudi fotografij, ki so bile poslane, so se že odzvali. V letu 2013 je bilo v boju 
proti prepovedanim drogam preiskanih 7 kaznivih dejanj, v letu 2014 pa le 2. Uživanje 
prepovedanih drog v Semiču ni v porastu, na to so še posebej pozorni, saj so bile v 
preteklosti v Semiču že težave.  
 
G. Peter Štukelj je vprašal, kako zajeziti vožnjo z  neregistriranimi vozili na določenih cestnih 
odsekih, tudi na cesti Mladica.   
 
G. Miha Mihelčič je predlagal, da se poveča prisotnost policistov na odsekih Ručetna vas – 
Sadinja vas – Vavpča vas – Mladica in na cesti Sovinek – Semič.  
 
G. Boris Korasa, komandir, je opozoril, da v kolikor domačini ne bi prodajali vozil 
problematičnih osebam, jih le-te ne bi kupovale in se z njimi vozile. Policijska postaja 
Črnomelj ima  na območju PU Novo mesto največje število zaseženih vozil in se zavedajo 
problematike. Na relacijah, ki so bile omenjene, bo PP Črnomelj zagotovil patruljo, na pomoč 
pa bodo poklicali tudi Novomeščane, vodja policijskega okoliša pa bo prevozil vse omenjene 
relacije.  
  

Ad. 5) OBRAVNAVA POROČILA O DELU KNJIŽNICE ČRNOMELJ V LETU 2014 

 
Ga. Anja Panjan Trgovčić, direktorica Knjižnice Črnomelj, je predstavila poročilo o delu v letu 
2014. Nakupljenega je bilo 1.006 enot gradiva. Pri knjižnem gradivo presegajo standarde. 
Največji odstotek članov je osnovnošolcev, trend narašča pri zaposlenih in upokojencih, 
veliko odstopanje pa je pri dijakih in študentih. Za spodbujanje bralen kulture je knjižnica 
izvajala številne projekte za otroke, mladino in odrasle. V lanskem letu je Knjižnica Semič 
praznovala tudi 40 letnico delovanja, v ta namen je bila izdana brošura. Odprtost knjižnice se 
iz leta v leto povečuje, v letu 2015 bo knjižnica odprta 24 ur na teden. Pohvalile ja tudi 
sodelovanje s šolo, vrtcem in kulturnim centrom. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Delovanje knjižnice  je vredno pohvale, 
pohvalno pa je tudi, da se niso znižala sredstva za nakup knjižnega gradiva.  
 
Predlog sklepa št. 612-01/2010-34: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poslovnim in računovodskim 
poročilo Knjižnice Črnomelj za leto 2014. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 612-01/2010-34 je sprejet. 
 



 

 

5 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA POROČILA O DELOVANJU DALJINSKEGA OGREVANJA NA LESNO 
BIOMASO V OBČINI SEMIČ V LETIH 2013 IN 2014 (DOLB) 

 
G. Ivan Hribar, direktor podjetja Zarja Ekoenergija d.o.o., je predstavil poročilo. Poudaril je, 
da je bila zadnja kurilna sezona 100 % iz Semiča. Zaznati je bilo manjšo porabo, kot je bila 
navedena v razpisu in je bila podpisana v koncesijski pogodbi, eden izmed razlogov je tudi 
neizvedba projekta izgradnje doma starejših občanov.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Pohvalno je, da je gorivo v tej 
sezoni v celoti iz domačega okolja. Ponudnik bi moral razmisliti, kako strateško postaviti 
cenovno politiko, da bodo obstoječi odjemalci ostali priključeni na sistem in, da se bodo nanj 
priključili tudi novi.  
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Težko je pridobiti nove odjemalce, če je 
ogrevanje na DOLB  dražje od ogrevanja, ki ga imajo občani. Problem predstavlja previsoka 
cena, saj odjemalci po pogodbi plačujejo visok fiksni del, ogrevajo pa se nato na drug način, 
ker se bojijo previsokih stroškov. Primer je gasilski dom v Semiču, kjer so se stroški dvignili iz 
1.000 – 1.200 EUR na 1.800 – 2.000 EUR na kurilno sezono. Zakaj je v poročilu izpostavljen 
stanovanjski blok na Vajdovi ulici 8? 
 
G. Ferdinand Jakša je povedal, da je le s povečanjem odjema toplote možno korigirati višino 
prispevka. 
 
G. Miha Mihelčič je vprašal, ali se bo cena pri vrtcu in šoli spremenila, glede na to, da je bila 
na obeh objektih izvedena energetska sanacija.  
 
G. Ivan Hribar je pojasnil, da je do objekta na Vajdovi ulici 8 že pripeljan priključek, nato pa 
objekt ni bil priključen na sistem. Predlog je bil dan v smeri, da se objekt priključi na DOLB, 
sredstva namenjena za nakup novega kotla za ogrevanje, pa bi lahko preusmerili v izvedbo 
nove fasade na objektu. Poudaril je tudi, da so bili do sedaj vsi priklopi brezplačni. Tudi sedaj 
bi se dalo priklop, ki se nahaja v bližini centralnega sistema izvesti brezplačno, priklope, ki pa 
niso v bližini centralnega sistema, pa na trenutno finančno sliko, ni možno izvesti brezplačno. 
Poudaril je tudi, da je korekcije cen možno delati le, če se poveča odjem toplote.  
Glede odjema toplote v šoli pa je povedal, da se bo za 15 % zmanjšala odjemna moč. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 360-04/2009-77: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s poročilom o delovanju 
daljinskega ogrevanja na lesno biomaso v Občini Semič za leti 2013 in 2014. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 360-04/2009-77 je sprejet. 
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Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O DOLOČITVI CENE PROGRAMOV 
VRTCA IN DODATNIH ZNIŽANJIH PLAČIL V OBČINI SEMIČ 

 
Ga. Silva Jančan, ravnateljica OŠ Belokranjskega odreda Semič, je predstavila predlog 
gradiva. Šola je pripravila tri predloge, in sicer:  
- Predlog cene programa vrtca za kombinirani oddelek. 
- Opredelitev plačila oskrbnine med dejanskim in višjim številom otrok po fleksibilnem 

normativu. 
- Uveljavljanje dodatnega znižanega plačila za drugega in mlajše otroke, vključene v vrtec 

v času začasne odsotnosti (poletne rezervacije). Šola predlaga, da starši, ki imajo v vrtec 
vključenih več otrok, olajšavo uveljavljajo le za prvega otroka. 

V prvih štirih mesecih je občina plačala 71 % celotnega programa, starši 25 %, ministrstvo pa 
4 %.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor predlaga občinskemu svetu, da 
sprejme sklep, ki ga je predlagala občina, in sicer:  
- da je občina v primeru, če je število otrok v oddelkih manjše od števila, ki je določeno kot 
najvišji normativ za oblikovanje posamezne vrste oddelka, dolžna zagotovitvi sredstva v 
višini cene programa brez živil za število otrok, ki predstavljajo razliko med dejanskim 
številom otrok v oddelku in najvišjim normativnim številom, 
- da cena kombiniranega oddelka znaša za otroka 360,81 EUR mesečno. 
Tretji predlog šole, da se poletna rezervacija upošteva le za prvega otroka, pa se ne potrdi. 
Odbor je mnenja, da je potrebno rezervacijo upoštevati za vse otroke, kot je bilo to v veljavi 
že sedaj.  
 
G. Peter Štukelj je imel pripombo na predlog cene kombiniranega oddelka, sej bo le-ta za 
mlajše otroke cenejša, za starejše pa dražja.   
 
Ga. Silva Jančan, ravnateljica, je pojasnila, da se bo kombiniran oddelek oblikoval le, če bo 
nuja, v nasprotnem primeru ne bo kombiniranega oddelka.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 602-02/2012-10: 
Občinski sveta Občine Semič sprejme Sklep o določitvi cene programov vrtca in dodatnih 
znižanjih plačil v Občini Semič v predlagani vsebini. Sklep se pošlje v objavo v Uradni list 
RS.  
 

Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 602-02/2012-10 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREMOŽENJSKE BILANCE OBČINE SEMIČ ZA LETO 2014 

 
Ga. Beti Pintarič je predstavila gradivo. Premoženje občine na dan 31. 12. 2014 znaša 
42.152.763 EUR. 
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RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 450-02/2015-8: 
Občinski svet Občine Semič sprejme premoženjsko bilanco Občine Semič za leto 2014, ki 
znaša 42.152.763 EUR. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 450-02/2015-8  je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PRAVILNIKA O OHRANJANJU IN SPODBUJANJU 
RAZVOJA KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI SEMIČ ZA PROGRAMSKO OBDOBJE 2015 – 
2020 

 
Ga. Tatjana Hutar je predstavila predlog pravilnika. Nov pravilnik predvideva več ukrepov, 
kot jih je omogočal pravilnik v obdobju 2007 – 2014. Predlog pravilnika je bil že predstavljen 
Komisiji za kmetijstvo in s člani le-te tudi usklajen. Po oddaji gradiva je občina prejela tudi 
pripombe Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano ter Ministrstva za finance. 
Pripombe so bile v pravilniku upoštevane in naknadno je bil poslan usklajen predlog 
pravilnika. Bistvena sprememba je pri gozdarskem sektorju, ki je bil izločen iz ukrepov 2 in 4. 
Spreminja pa se tudi predlagani sklep. Pravilnik stopi v veljavnost naslednji dan po objavi v 
Uradnem listu in ne 30. dan po objavi. Vključena je tudi klavzula o mirovanju, ki določa, da se 
nekatere določbe pravilnika začnejo uporabljati po objavi obvestila župana v Uradnem listu o 
pridobitvi potrdila Evropske Komisije o prejemu povzetka informacij o državni pomoči z 
identifikacijsko številko pomoči. Iz tega razloga se spremeni tudi predlog sklepa občinskega 
sveta, ki se glasi:  Sprejme se Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in 
podeželja v občini Semič za programsko obdobje 2015-2020. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor predlaga sprejem 
pravilnika. 
 
G. Petra Štuklja je zanimalo, koliko ukrepov iz uredbe je upoštevanih v pravilniku. 
 
Ga. Tatjana Hutar je obrazložila, da so v pravilnik uvrščeni vsi možni ukrepi po uredbi. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala sprejem pravilnika. 
 
Predlog sklepa št. 441-02/2015-6: 
Sprejme se Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 
Semič za programsko obdobje 2015-2020. Pravilnik se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 441-02/2015-6  je sprejet. 
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Ad. 10) INFORMACIJA O AKTIVNOSTIH V ZVEZI Z ZAŠČITO VODNIH VIROV NA OBMOČJU 
OBČINE SEMIČ 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil aktivnosti v zvezi z zaščito vodnih virov na območju Občine 
Semič, ki so se začele že leta 2005. Prejšnji teden je bil na ministrstvu sestanek, kjer so 
občine ponovno prejele nov, popravljen osnutek uredbe. Uredba naj bi bila usklajena do 
poletja, javna obravnava je predvidena za jesen, objava sprejete uredbe pa v prvi polovici 
leta 2016.  Edini odlok o zaščiti vodnih virov je iz leta 1988, ki pa ni več veljaven.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Ukrepe za zavarovanje vodnih 
virov bi bilo potrebno izvesti takoj in ne čakati sprejema uredbe, zato bi bilo potrebno 
razmisliti, ali je možno sprejeti občinski odlok, s katerim bi uredili območje zaščite vodnih 
virov.  
 
G. Boštjan Ogulin je odgovoril, da je na podlagi Zakona o vodah, država na sebe prevzela vse 
naloge varstva voda, omenjeni zakon pa je razveljavil tudi vse obstoječe odloka o zaščitah 
vodnih virov.  
 
G. Damir Stare je ponovno opozoril na problematiko odpadnih voda v Srednji vasi. Občina bi 
morala na tem območju, zaradi zaščite vodnih virov, zgraditi javno kanalizacijsko omrežje.  
 
G. Peter Štukelj je opozoril na problem, ki se bo pojavil po sprejetju uredbe, in sicer, na 
odškodnine za zemljišča, ki se nahajajo v 1 coni. Predlagal je, da se ta zemljišča prenese na 
občino in vprašal, ali občina že pelje aktivnosti vezane na prenos zemljišč. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da se je ministrstvo na sestanku zadolžilo, da izdela 
izračune odškodnin za posamezne parcele. Če se bo izkazalo, da bodo odškodnine visoke, bo 
izpeljan postopek prenosa zemljišč na občino, v nasprotnem primeru pa ne.  
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da občina v vsakem primeru prenese zemljišča nase, saj le tako 
lahko izbira najemnika.  
 
G. Rudi Kofalt je vprašal, ali kamnolomi v okolici vodnih virov ne predstavljajo nobene 
nevarnosti za vodne vire in za izginotje vode iz le-teh. 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da je strokovne podlage pripravljal Geološki zavod Slovenije, ki 
trdi, da prelomnica poteka pod regionalno cesto in zgornja prelomnica, na kateri so 
kamnolomi, nima nobenega vpliva na spodnjo prelomnico. 
 

Ad. 11) INFORMACIJA O STANJU NA CESTNI INFRASTRUKTURI V OBČINI SEMIČ IN 
NUJNOSTI OBNOVE POSAMEZNIH CESTNIH ODSEKOV 

 
Županja, ga. Polona Kambič in g. Boštjan Ogulin sta predstavila gradivo. 
 
RAZPRAVA: 
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G. Rudija Kofalta je zanimalo, zakaj je na Kalu predvidena razširitev ceste le do naselja, 
znotraj pa ne? 
 
G. Peter Štukelj je opozoril, da se ne sme pozabiti na naselja, kjer se ne bo obnavljala ali 
gradila nova infrastruktura. Vprašal je tudi, ali obstaja normativ, kdaj se lahko postavi ležeče 
policaje.  
 
G. Boštjan Ogulin je odgovoril, da je predvideno na cestah, ki bodo obnovljene v sklopu 
izvedbe investicij v komunalno infrastrukturo, širite cestišča na 3,5 m.  
Pobud glede ležečih policajev je na občini vedno več. Normativi za postavitev ne obstajajo, 
se pa pri postavitvi upošteva nepisano pravilo, da se le-ti postavljajo na območjih, kjer ni 
zadostne preglednosti, kjer so prisotni otroci in so pogosta divjanja z vozili. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dodala, da se bodo preplastitve izvajale le v primeru, da bo 
država zagotovila sredstva 23. člena, v nasprotnem primeru pa preplastitev ne bodo mogoče, 
saj bo sredstev dovolj le za saniranje udarnih jam. 
 

Ad. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPOV O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

 
1. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra 
 
G. Bojan Jakša, Komisija za vloge in pritožbe: Komisija je obravnavala gradivo in občinskemu 
svetu predlaga sprejem sklepa. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-37/2014-5: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 478-37/2014-5 je sprejet. 
 
2. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra 
 
G. Bojan Jakša, Komisija za vloge in pritožbe: Komisije je obravnavala gradivo in občinskemu 
svetu predlaga sprejem sklepa. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-9/2015-3: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
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Sklep št. 478-9/2015-3 je sprejet. 
 

Ad. 13) VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
1. Imenovanje Komisije romske skupnosti za mandatno obdobje 2015 - 2020 
 
G. Rudi Kofalt, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: Vse stranke in liste, 
zastopane v občinskem svetu, so bile pozvane, da do 6. 5. 2015 oddajo svoje predloge za 
imenovanje. Do predpisanega roka sta prispela dva predloga, in sicer: 
- Janez Malnarič, Vajdova ulica 79, Semič – predlagatelj SLS, OO Semič, 
- Ljubica Hudorovac, Srednja vas 17, Semič – predlagateljica Valerija Hudorovac, 

predstavnica romske skupnosti. 
Ker sta prispela le dva predloga, je komisija predlagala tretjega člana in na seji oblikovala 
naslednja predloga sklepa občinskemu svetu, in sicer: 
V Komisijo romske skupnosti v Občini Semič za mandatno obdobje 2015 – 2020 se imenujejo: 

- Ljubica HUDOROVAC, Srednja vas 17, Semič  
- Sonja LIČEN TESARI, Gaber 47, Semič  
- Janez MALNARIČ, Vajdova ulica 79, Semič.  

Za predsednico komisije se imenuje Sonjo Ličen Tesari. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 040-02/2015-7: 
V Komisijo romske skupnosti v Občini Semič za mandatno obdobje 2015 – 2020 se 
imenujejo: 
- Ljubica HUDOROVAC, Srednja vas 17, Semič  
- Sonja LIČEN TESARI, Gaber 47, Semič  
- Janez MALNARIČ, Vajdova ulica 79, Semič.  

 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 040-02/2015-7 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 040-02/2015-8: 
Za predsednico Komisijo romske skupnosti v Občini Semič za mandatno obdobje 2015 – 2020 se 
imenuje Sonja LIČEN TESARI, Gaber 47, Semič.  

 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 040-02/2015-8 je sprejet. 
 

Ad. 14) VLOGE IN PRITOŽBE 

 
1. Prošnja za sofinanciranje šotora za prireditev ob 80-letnici PGD Štrekljevec 
 
G. Bojan Jakša, Komisija za vloge in pritožbe: Komisije je na svoji redni seji obravnavala štiri 
vloge in občinskemu svetu predlaga naslednje sklepe. 
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PGD Štrekljevec, se za sofinanciranje šotora ob 80-letnici društva, dodeli pomoč v višini 
500,00 EUR. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 093-8/2015-3: 
PGD Štrekljevec, Štrekljevec 1c, 8333 Semič, se dodelijo finančna sredstva v višini 500,00 
EUR kot pomoč za najem šotora za potrebe organizacije prireditve ob obeleženju 80. 
obletnice delovanja društva. Znesek se nakaže na TR št. SI56 0243 0001 3730 785. 
Znesek v višini 500,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 093-8/2015-3 je sprejet. 
 
2. Prošnja za finančno pomoč pri obnovi prostorov Športnega društva Stranska vas 
 
G. Bojan Jakša, Komisija za vloge in pritožbe: Komisija predlaga, da se društvu, za obnovo 
prostorov, dodeli 300,00 EUR pomoči. 
 
RAZPRAVA: 
G. Damir Stare je predlagal, da se društvu dodeli 600,00 EUR pomoči, saj je društvo mlado in 
dela dobro. To so dokazali tudi z zelo dobro obiskano prireditvijo »Jaslice v Judovski hiši«. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom v potrditev prvo predlagala predlog Komisije. 
 
Predlog sklepa št. 093-21/2015-3: 
Športnemu društvu Stranska vas, Praprot 15, 8333 Semič, se dodelijo finančna sredstva v 
višini 300,00 EUR kot pomoč za delno kritje stroškov adaptacije prostorov društva. Znesek 
se nakaže na TR št. SI56 0243 0025 7125 707. 
Znesek v višini 300,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 4 ZA 
            10 PROTI 
Sklep št. 093-21/2015-3 ni sprejet. 
 
Ker predlog komisije ni bil sprejet, je županja na glasovanje dala predlog g. Stareta.  
 
Predlog sklepa št. 093-21/2105-4: 
Športnemu društvu Stranska vas, Praprot 15, 8333 Semič, se dodelijo finančna sredstva v 
višini 600,00 EUR kot pomoč za delno kritje stroškov adaptacije prostorov društva. Znesek 
se nakaže na TR št. SI56 0243 0025 7125 707. 
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Znesek v višini 600,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 10 ZA 
Sklep št. 093-21/2015-4 je sprejet. 
 
3. Prošnja za finančno pomoč pri organizaciji gasilskega mladinskega tabora v Črmošnjicah 
 
G. Bojan Jakša, Komisija za vloge in pritožbe: Komisija predlaga, da se Gasilski zvezi Semič, za 
organizacijo gasilskega mladinskega tabora v Črmošnjicah, dodeli 750,00 EUR. 
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je opozoril, da je v strategiji gasilstva zapisano, da se iz fonda, s katerim 
razpolagajo gasilci, krijejo tudi stroški tabora. Sredstva za tabor zveza tako že dobi 
zagotovljena s strategijo, vendar jih porabi za druge namene. 
 
G. Rudi Kofalt je odgovoril, da je tabor v strategiji omenjen, vendar občina v proračunu ni 
zagotovila dodatnih sredstev za organizacijo. 
 
Ga. Mateja Kambič je pojasnila, da ima zveza v proračunu zagotovljena sredstva za tabor. 
Vsem društvom so se sredstva znižala, gasilcem pa ne, ravno na račun tabora. 
 
Predlog sklepa št. 093-26/2015-3: 
Gasilski zvezi Semič, Mladinski komisiji, Črnomaljska cesta 3, 8333 Semič, se dodelijo 
finančna sredstva v višini 750,00 EUR za organizacijo mladinskega gasilskega tabora v 
Črmošnjicah, ki se bo odvijal v avgustu 2015. Znesek se nakaže na TR št. 0243-0001-2415-
368 s pripisom »Za tabor 2015«. 
Znesek v višini 750,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA  
Sklep št. 093-26/2015-3 je sprejet. 
 
4. Prošnja za denarna sredstva za izvedbo prireditve pohod z lučkami in prihoda dedka 
Mraza 2015 
 
G. Bojan Jakša, Komisija za vloge in pritožbe: Komisija predlaga, da se Kulturnemu centru 
Semič, za izvedbo prireditve pohod z lučkami in prihod dedka Mraza 2015, dodelijo sredstva 
v višini 450,00 EUR. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor predlaga, da se KC Semič dodelijo 
sredstva v višini 500,00 EUR. 
G. Damir Stare je predlagal, da se KC Semič, za izvedbo prireditve in OŠ Semič, za 
obdarovanje predšolskih otrok, vsakemu posebej, dodelijo sredstva v višini 500,00 EUR.  
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Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom v potrditev prvo predlagala predlog Komisije. 
 
Predlog sklepa št. 093-29/2015-3: 
KC Semič, Prosvetna ulica 4, 8333 Semič, se dodelijo finančna sredstva v višini 450,00 EUR 
kot pomoč za izvedbo prireditve pohod z lučkami in prihod Dedka Mraza. Znesek se nakaže 
na TR št. SI56 0130 9600 0000 064. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 1 ZA  
            10 PROTI 
Sklep št. 093-29/2015-3 ni sprejet. 
 
Ker predlog komisije ni bil sprejet, je župana na glasovanje dala predlog Odbora za družbene 
dejavnosti in predlog g. Stareta.  
 

Predlog sklepa št. 093-29/2015-4: 
KC Semič, Prosvetna ulica 4, 8333 Semič, se dodelijo finančna sredstva v višini 500,00 EUR 
kot pomoč za izvedbo prireditve pohod z lučkami in prihod Dedka Mraza. Znesek se nakaže 
na TR št. SI56 0130 9600 0000 064. 
Finančna sredstva v višini 500,00 EUR se dodelijo OŠ Belokranjskega odreda Semič, Šolska 
ulica 1, 8333 Semič, za obdarovanje predšolskih otrok ob Dedku Mrazu. Znesek se nakaže 
na TR št. SI56 0130 9603 0678 545. 
Skupni znesek v višini 1.000,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – 
Tekoči transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 13 ZA  
Sklep št. 093-29/2015-4 je sprejet. 
 

Ad. 15) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Miha Mihelčič: 
- Svetniška skupina »Ni nam vseeno« se v korist nakupa garderobnih omaric v OŠ 

Belokranjskega odreda Semič, odpoveduje sredstvom za delovanje svetniške skupine za 
leto 2015. Sredstva naj bodo nakazana iz občinskega proračuna direktno na račun šole. 

 
G. Rudi Kofalt: 
- Na križišču iz vasi Kal na državno cesto Štrekljevec - Semič na desni strani, je potrebno 

znižati površino zemljišča, ker le-ta ovira razgled udeležencem v prometu, kateri 
prihajajo iz vasi na glavno cesto.  

- Vaščani vasi Kal in Podreber zahtevajo, da se premakneta obe lokaciji otoka za ločeno 
zbiranje odpadkov.  Predlog za Podreber je, da se posode, iz parkirišča pred lokalom, 
umaknejo za tablo, ki označuje konec naselja Podreber. Na Kalu, pa se posode 
premaknejo na zemljišče, ki je v lasti Ogulina. Oba lastnika se z novima lokacijama 
strinjata.  

- Kdaj bodo preplaščene vaške ceste na Podrebru? 
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- Kdaj bo izveden projekt pločnika, javne razsvetljave in avtobusnega postajališča na 
Podrebru? 

- Makadamsko cesto Omota – Goliš bi bilo potrebno sanirati. 
 
G. Boštjan Ogulin: 
- Vzdrževalec je bil na ogledu ceste Omota – Goliš in cesta ni v kritičnem stanju, potrebno 

je sanirati le nekaj udarnih jam.  
 
G. Peter Štukelj: 
- Kaj se dogaja s 3. razvojno osjo in kaj se dogaja, glede na sprejeti sklep, da župani 

pripravijo časovnico, ki jo posredujejo ministrstvu?   
 
Ga. Polona Kambič, županja – odgovori: 
- Svetniška skupina »Ni nam vseeno« naj uradno, z elektronsko pošto, obvesti, da se 

sredstva za delovanje svetniške skupine, nakažejo OŠ Semič. 
- Na pobude vaščanov Kala in Podrebra, ki jih je občina prejela tudi po pošti, bo 

odgovorjeno na naslove, ki so navedeni v zapisnikih. 
- Na dopis, oz. zahtevo, ki je bila naslovljena na ministrstvo, še vedno ni nobenega 

odgovora. Poslanka Violeta Tomič in njena poslanska skupina bo imela okroglo mizo, kjer 
naj bi bila obravnavana tudi ta tema, žalostno pa je, da ministrstvo ne odgovarja na 
pozive in zahteve belokranjskih občin.  
 

Ad. 16) RAZNO 

 
Ni bilo razprave. 
 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 19.45. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
 
________________________    _________________________ 
 
 


